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PROTOCOL DE COL·LABORACIÓ PER 
AMPLIAR LA PLANTA DE KRONOSPAN

Els alcaldes de L’Aldea i Tortosa, la Consellera de Territori de la
Generalitat de Catalunya, el Conseller d’Empresa Roger Torrent i el
Director de l’empresa Kronospan, van signar el passat mes de juliol a les
instal·lacions de la fàbrica un protocol de col·laboració per ampliar la
planta de producció del Polígon Catalunya Sud, amb una inversió de 150
milions d’euros i la creació de 75 nous llocs de treball directe, que
formaran part de la nova línia de producció OSB de Kronospan.

Amb aquesta signatura del protocol s’establirà un vincle de col·laboració
amb totes les parts perquè pugui tindre èxit la nova implantació de la
línia productiva OSB.

Xavier Royo Alcalde de l’Aldea: “Des de l’Ajuntament facilitarem des del
primer moment tots els tràmits urbanístics i administratius per a que es
pugui desenvolupar l’ampliació quan abans millor. En aquest sentit, ja
estem treballant amb la Generalitat, com també ho fa l’Ajuntament de
Tortosa, el Pla Director Urbanístic que facilitarà tant l’arribada del ramal
ferroviari a l'industria com els tràmits urbanístics. A la vegada vull agrair a
la empresa Kronospan que vulgui continuar invertint al nostre polígon i
concretament ampliar dintre del municipi de L’Aldea”.

La Generalitat de Catalunya, per la seva banda, es comprometrà a
augmentar l’explotació forestal a Catalunya per poder garantir la matèria
prima a Kronospan i a treballar amb els Ajuntaments de l’Aldea i Tortosa
per garantir el ramal ferroviari a l’empresa mitjançant el pla director
urbanístic del polígon Catalunya Sud.
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ENDERROC GRANGES DEL TRINQUET

La 1a fase de l’enderroc de les Granges del Trinquet permet ampliar
l’avinguda Mossèn Sol, amb l’obertura de vial a la part nord.

L’Ajuntament de l’Aldea, tal com es va comprometre, ha dut a terme
l’enderrocament de les granges del Trinquet, a la urbanització Hostasol.
L’obra compta amb un total de 4 granges que seran enderrocades
progressivament. Actualment s’ha finalitzat la 1a fase de l’enderroc de la
primera granja d’aquest any 2023 amb una execució d’obra de 65.703 €.

Xavier Royo Alcalde de l’Aldea: “Amb aquestes actuacions executem els
compromisos que tenim com Ajuntament, a part que alliberem a la
urbanització HostaSol d’uns edificis obsolets i sense cap tipus de servei,
que també representaran l’obertura de vials propietats de l’Ajuntament a
aquesta urbanització”.

Amb aquesta actuació com a millora de l’enderrocament s’ha contemplat
la prolongació del carrer Mossèn Sol amb la part final de la urbanització
Hostasol, enllaçant amb el camí de l’Ermita. Aquest últim trimestre de l’any

2023 està prevista la licitació de la 2a fase, per poder continuar
enderrocant les granges existents .
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100 DIES DE GOVERN
El passat 26 de setembre es complien 100 dies de Govern Municipal, per
aquest motiu l’Ajuntament de l’Aldea va editar un vídeo amb les accions
que porta realitzades durant aquests 100 dies, al cap davant de
l’Ajuntament de l’Aldea.

Xavier Royo Alcalde de l’Aldea: “Volem ressaltar aquesta data simbòlica
dels 100 dies de govern municipal de Junts per L'Aldea, amb totes les
accions que hem estat capaços de generar en aquest període de temps, hi
ha actuacions en diferents camps i tan significatives o importants, com
l'acabament de la 2a fase de l'escullera i el nou pont al barranc, una obra
totalment necessària pel canvi climàtic que ocasiona grans episodis de
pluja i inundacions, la signatura del protocol de l'ampliació de Kronospan,
que continuarà generant riquesa al municipi i al territori, millores a la via
pública, la posada en marxa dels pisos socials, més equipaments al
recinte festiu o accions tant en l'àmbit cultural com educatiu, entre altres”.

La 2a fase de les obres del Barranc dels Pixadors al seu pas pel nucli
urbà, ja és una realitat, amb la construcció d’una escullera aigües amunt
del barranc i la construcció d’un nou pont al seu pas per l’avinguda

Catalunya, que ha deixat una profunditat total per la pas de l’aigua del 1,20
m actual fins als 3 metres amb tota l’amplada del barranc.

La signatura del protocol d’ampliació de la línia de producció OBS de
Kronospan, al polígon Catalunya Sud amb una inversió per part de
l’empresa de 150 milions d’Euros i la creació de 75 nous llocs de treball
directe, que formaran part de la nova línia de producció OSB de
Kronospan.
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S’ha finalitzat la 1a fase de l’enderroc de la primera de les granges del
Trinquet, amb una execució d’obra de 65.703 €. Una obra que allibera a la
urbanització HostaSol d’uns edificis obsolets i sense cap tipus de servei,
que també representaran l’obertura de vials propietat de l’Ajuntament.

Accions del tot necessàries com la posada en marxa dels pisos socials a
la població per famílies necessitades, l’adequació del pavelló d’Esports,

amb una inversió de 8000 €, perquè es pugui realitzar la pràctica del
bàsquet amb unes condicions òptimes. També s’ha realitzat
l’enjardinament d’espais públics, com la zona de l’embarcador- Saica Pack
i l’accés a la Raval de Sant Ramon.

S’ha recuperat i rehabilitat el niu de metralladores que va sortir a la llum
amb les obres de la Marina Seca, a la zona de l’embarcador. Durant
aquest 100 dies de Govern i durant les Festes Majors ja estaven operatius
els nous lavabos al recinte del ball que donen un servei més que necessari
i inexistent.

Amb el Pla Educatiu de l’Entorn s’han creat instruments per donar una
resposta integrada i comunitària a les necessitats educatives, coordinant i
dinamitzant l’acció educativa en els diferents àmbits de la vida dels infants
i joves.

L’oficina d’assessorament energètic també ha vist la llum. Aquest servei
gratuït i destinat a particulars, gent gran, petits comerços, explotacions
agrícoles i petites empreses s’ofereix perquè els interessats puguin
aconseguir un estalvi important amb el seu consum energètic.

Amb aquest vídeo es resumeix de forma gràfica el treball realitzat pel
Govern Municipal amb aquests 100 dies de Govern.

Escaneja el codi per veure el vídeo
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L’ALDEA ÉS UN DELS 78 MUNICIPIS 
TARRAGONINS SENSE DEUTE FISCAL

L’Aldea té un deute viu fiscal de 0 €,

amb dades de 2022 del Ministerio de
Hacienda i es converteix amb un dels
78 municipis tarragonins sense deute
fiscal. Això ha estat possible gràcies a
un enfocament prudent en la gestió
dels recursos i la dedicació de l’actual

equip de govern.

El compromís amb la transparència i
l'eficiència en la despesa pública ha
estat fonamental, per poder eixugar el
deute, que s’arrossegava més enllà
del 2019 i que Hacienda contemplava
amb 24.000 €.

Un pas important en la gestió fiscal
que solidifica l’Aldea com un dels 78
municipis tarragonins més sòlids amb
la gestió financera municipal.

VISITA INSTITUCIONAL

El passat mes de setembre, del President del Consell Comarcal del Baix
Ebre, Toni Gilabert, va realitzar una visita institucional per tractar diverses
qüestions importants de la comarca i de l’Aldea.
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TRES RESTAURANTS ALDEANS OBTENEN EL 
DISTINTIU EXCEL·LÈNCIA EN LA RECOLLIDA 

ORGÀNICA

L'Aldea s’enorgulleix d'anunciar l'èxit de la fase final de la campanya de
recollida selectiva de matèria orgànica de grans productors organitzada
pel COPATE. Dels 10 establiments involucrats en aquesta iniciativa, tres
s'han destacat meritòriament pel compromís i la dedicació a la causa. Mas
Masdeu, Restaurant La Vaqueria i Bar Restaurant Pescador, han estat
guardonats per la seua participació exemplar a la campanya i han rebut
un reconeixement especial dels agents ambientals del COPATE i de
l'Alcalde de l'Aldea, Xavier Royo.

Aquests tres establiments són un exemple a seguir en la promoció de
pràctiques ambientals responsables i la seua dedicació a la recollida
selectiva de matèria orgànica és un pas significatiu cap a un entorn més
net i sostenible per tothom.

Durant la campanya, els establiments participants van demostrar el seu
compromís amb el medi ambient i la comunitat, aconseguint un
impressionant percentatge igual o superior al 70% de recollida selectiva
de residus orgànics. Aquest èxit no només reflecteix el seu esforç per
utilitzar els contenidors de manera adequada, sinó també el compromís
amb l'eliminació de residus impropis en aquests contenidors.
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L’AGRUPACIÓ DE PENYES I COMISSIONS 
TAURINES DEFENSA LA FESTA DELS BOUS

El passat mes d’octubre, l’Agrupació de Penyes Taurines de les Terres de
l’Ebre es va reunir amb bona part de les formacions polítiques en
representació al Parlament de Catalunya i, a totes elles se’ls va traslladar
la necessitat de fer un esforç per a que sigui respectada la festa dels
bous, però, sobretot que es respecti la llibertat del poble ebrenc en
decidir el futur d’aquesta modalitat festiva.

Des de fa uns anys l’Agrupació de Penyes ha estat treballant de forma
conjunta amb alcaldes i alcaldesses del nostre territori, on als seus
municipis se celebren festes amb bous. Una mostra d’aquest treball i la
unitat en vers a aquestes festes és precisament l’acte que es va realitzar el
passat mes d’octubre en el qual tots els governs dels pobles on es fan
bous, units, van defensar la tradició, la història, la cultura i la identitat que
la festa dels bous representa per als nostres pobles i ciutats.

Els alcaldes, les alcaldesses i els regidors van acompanyar l’Agrupació de
Penyes per defensar aquesta festa i segueixen treballant per cuidar-la i
millorar-la.

També es va consensuar conjuntament el text d’una moció presentada als
diferents ajuntaments. Una moció que exigeix respecte per als nostres
pobles per seguir mantenint viva l’essència de les festes amb bous.
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SUBVENCIONS
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L’ALDEA APROVA ELS PRESSUPOSTOS PER AL 
2024 SENSE PUJAR IMPOSTOS NI TAXES

L'Ajuntament de l’Aldea va donar llum verda als pressupostos municipals
per al proper any 2024, per un valor de 4.942.945,99 €. El pressupost
municipal es va aprovar al plenari extraordinari del passat mes de
novembre. Ha estat un gran esforç per a l’equip de govern elaborar un
pressupost d’aquestes característiques, el qual no contempla cap tipus
d’augment de pressió fiscal per la ciutadania aldeana, en aquests
moments tan difícils.

Xavier Royo Alcalde de l’Aldea mostra una vegada més la seua satisfacció
per: “aprovar un any més els pressupostos, amb molta complexitat. Els
hem augmentat amb un import de 395.000 € i amb altres vies que hi
estem treballant, sobrepassarem els 5 milions d’€, el pressupost de l’any
2024”. Royo afirmava que es continuarà treballant per: “millorar
urbanísticament el municipi, per potenciar la promoció econòmica del
nostre poble, continuarem preparant-nos per al canvi climàtic i la transició
energètica, sense oblidar-nos del servei a les persones.”

Dins del proper exercici 2024 es contemplen accions importants com l’inici

del camí escolar de l’escola 21 d’Abril, que a més de millorar
considerablement l’entorn, donarà seguretat als escolars i a les famílies
amb la pacificació del trànsit, la connexió de la Raval de Sant Ramon amb
el nucli urbà, la urbanització de la carretera l’Aldea - Tortosa, que servirà
per unir físicament els dos nuclis i donarà seguretat per als vianants i
ciclistes a aquesta concorreguda via.

Escaneja el codi
per veure el Ple
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Es continuarà el procés de millora de les Ravals amb l’arranjament de
camins i la instal·lació de faroles fotovoltaiques. Tanmateix, la transició
energètica, és una realitat i se li farà front amb la instal·lació de plaques
fotovoltaiques i carregadors per als vehicles elèctrics.

A més, el govern va reafirmar la seua aposta pels joves mitjançant l'oferta
de lloguers assequibles i la dotació d'habitatges, consolidant així un
compromís amb les futures generacions.

La cohesió social és un pilar essencial en aquesta gestió, reflectida en
iniciatives educatives i culturals, incloent-hi el pla educatiu d'entorn i la
creació de dos espais culturals a la plaça de la Raval i al parc de la Via.
Aquests espais estaran destinats a realitzar actes culturals, festius i lúdics
per a tota la comunitat.

Amb l'aprovació d'aquests pressupostos, l’Aldea consolida el seu
compromís amb el benestar dels seus habitants i el desenvolupament
sostenible de la comunitat, demostrant que és possible gestionar amb
responsabilitat i empatia, sense pujar ni impostos ni taxes als aldeans i
aldeanes en moments econòmics complicats.
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L’ASSIDE ES REUNEIX AMB L’ALCALDE DE 
L’ALDEA

L’Alcalde de l’Aldea Xavier Royo va reunir-se amb membres de
l’Associació per la inclusió de persones amb Discapacitat de l’Ebre

(ASSIDE), per avaluar, analitzar i revisar l’accessibilitat a l’Aldea pel que fa
a les barreres arquitectòniques, tant a la via pública com als equipaments
municipals.

Xavier Royo Alcalde de l’Aldea: “Tot i que som conscients que l’Aldea com
molts municipis ebrencs, ens queda molta faena per fer i hem d’eliminar

les barreres arquitectòniques encara existents, tenim molt clar que per part
del Govern realitzarem totes les accions correctives pertinents i
necessàries en futures obres i arranjaments als edificis municipals. Al
mateix Ajuntament de l’Aldea vam eliminar a principis d’any, les barreres
arquitectòniques d’accés a la Casa de la Vila, tant a la porta nord com a la
porta sud”.

Després de la visita els membres de l’ASSIDE i el mateix Alcalde, es van
adreçar fins als passos de vianants de la nova avinguda Catalunya, per
veure in situ, les accions dutes a terme a les últimes grans àrees
urbanitzades, les quals compleixen amb les necessitats que reclama
ASSIDE.
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EL PLA D’ACCIÓ MUNICIPAL (PAM) 2023-2027
INCLOU 93 NOVES ACCIONS

El Govern de l’Aldea va presentar al mes de novembre el document del Pla
d'Acció Municipal (PAM) per al mandat 2023-2027 que està format per 93
accions les quals es distribuiran en 3 eixos: Imatge i Promoció del Poble
(Seguretat Ciutadana i Viària, Via Pública i Millora d’Imatge, Ravals, Serveis
i Imatge de Poble, Acció Climàtica i Mobilitat Sostenible), Promoció del
Municipi (Comerç, Turisme i Promoció de Poble, Polígons i Captació
d’Indústria) i Atenció a les Persones (Esports, Joventut, Esdeveniments i
Activitat Esportiva, Cultural, Acció Educativa i Tradicions, Igualtat, Al Servei
de les Persones).

El desenvolupament de les 93 accions de govern es distribueixen per
Regidories i pretenen incidir en la millora de la qualitat de vida del ciutadans
i de les ciutadanes del nostre municipi, a partir de la millora, alhora, dels
serveis públics que ofereix l'Ajuntament de forma més propera i més
eficient. Aquestes accions que l’equip de govern municipal vol afrontar
durant la legislatura, estaran supeditades a les necessitats pressupostàries i
a possibles subvencions a percebre.

Xavier Royo Alcalde de l’Aldea: “Des de l’Ajuntament i tal com vam fer en
l’anterior mandat, hem volgut marcar les accions que volem desenvolupar
durant tota la legislatura, accions que ja van passar per la junta de govern i
vam donar compte al plenari del Pla d’Acció Municipal, que compta amb 93
accions de tots els àmbits i de totes els regidories, que marcaran el camí a
seguir”. Royo destaca actuacions com: “la via pública i la millora d’imatge,
eixos potents del nostre govern on destaquem la connexió de la Raval de
Sant Ramon amb la construcció d’un camí de vianants i un carril bici a la
Ctra. de Tortosa – Raval Sant Ramon fins nucli urbà, urbanitzant l’últim tram
que es trobarà més a prop del poble, urbanitzarem nous trams de l’avinguda
Catalunya, comptarem amb un pla d’enquitranament de diversos carrers.
Donarem una important empenta a la pacificació del trànsit a les zones
escolars, instal·lació de faroles fotovoltaiques, soterrament de línies
elèctriques. Un conjunt de 93 accions que esperem podem complimentar
amb un alt percentatge d’execució, ja que l’anterior PAM 2019-2023 vam
aconseguir el 97,5 %.”
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Imatge i Promoció de Poble

Seguretat Ciutadana i Viària

Es destaca la instal·lació de càmeres de vigilància de seguretat i trànsit als
principals accessos del municipi i places, instal·lació de semàfors
intel·ligents, pacificació de les zones escolars, millores de pacificació
trànsit als accessos del nucli urbà i Sant Ramon. Es realitzaran
Campanyes de conscienciació d'accions cíviques, deixalla, residus i
animals de companyia i el Pla de Mobilitat Urbana, que ja es troba
actualment executada.

Via Pública i Millora d’Imatge

Comptarem amb la connexió Raval de Sant Ramon amb la construcció
d'un camí de vianants i un carril bici a la Ctra. de Tortosa - Raval Sant
Ramon fins nucli urbà, urbanització d'accés al nucli urbà des de la
Carretera de Tortosa fins rotonda av. Catalunya, nous trams urbanització
av. Catalunya, ampliació del Pont del Barranc a l'av. Catalunya, Passeig de
Gas (Camí escolar al 21 d'abril des de l'av. Catalunya), la urbanització de
la Plaça de la Raval, Pla asfaltat diversos carrers del municipi, Pla
d’eliminació de barreres arquitectòniques, enquitranament del pàrquing
cementiri, pàrquing del CAP, Arranjament N-340 tram municipal i Pla
millora de senyalització vertical.

Ravals

Es realitzarà el Pla d'abastament d'aigua potable a diferents punts de les
Ravals, ampliació xarxa fibra òptica, instal·lació de faroles fotovoltaiques,
construcció d’una rotonda al camí de l'Ermita, zona Pont de Rodes. Millora
de l’enllumenat públic a la Raval de Sant Ramon, construcció d’una àrea
infantil a la raval de Sant Ramon, ampliació i asfaltat del Camí de la
Capblanca i Pla de Millora de Camins.
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Serveis Imatge de Poble

Comptaran amb el soterrament línies elèctriques, Plaça Ajuntament fins
camí de l'Ermita, retirada ET, camí Ermita, millores de rendiment a les
xarxes d'abastament d'aigua i posada en marxa i connexió de l'Estació
Depuradora dels Polígons.

Acció Climàtica i Mobilitat Sostenible

Instal·lació punts de carregador elèctric per a vehicles, substitució flota
vehicles municipals per elèctrics, millora de l’enllumenat públic i
equipaments, ampliació xarxa dels carrils bici municipals, instal·lació
planta fotovoltaica per autoconsum per a totes les dependències
municipals i enllumenat públic, millora d'eficiència energètica equipaments
municipals i interconnexió amb les poblacions veïnes de la xarxa de carril
bici i via verda. Instal·lació de xarxa general de pluvials al municipi, millora
del drenatge a la rotonda de l'av. Catalunya i Ctra. de Tortosa, construcció
bassa de laminació del Barranc dels Pixadors al Polígon. L'Aldea recicla,
campanyes de conscienciació i millora de recollida selectiva, creació espai
refugi climàtic i Implantació de la CEL (comunitat Energètica Local).

Promoció de Municipi

Comerç, Turisme i Promoció de Poble

Actes socials, lúdics, esportius, ajuts i promocions del sector comercial,
assistència a fires i esdeveniments de l'Aldea per a promocionar el nostre
poble, promocionar l’edifici RENFE (costat caravanes),digitalització oficina
de Turisme, Mancomunitat Delta Gestió i renovació punts d'informació
Turística.

Polígons i Captació d’Indústria

Desenvolupament del Fons Nuclear, implantació de noves indústries,
ampliació d'indústries actuals, urbanització i desenvolupament del Polígon
Catalunya Sud, estudi i instal·lació del ramal ferroviari al Polígon
Catalunya Sud (Kronospan) i desenvolupament nou sòl industrial a
diferents punts del municipi.
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Atenció a les Persones

Esports, Joventut, esdeveniments i activitat esportiva

Promoció d'importants esdeveniments al municipi, promoció de l'esport
femení, vestuaris per al futbol femení, millorar accessos camp de futbol,
adequació al pavelló i equipament esportiu per al bàsquet, estudi
implantació gimnàs. Nou escenari mòbil per actes, lúdics i festius, noves
activitats a les Festes Majors, lavabos d'obra al recinte de festes, dotació
d'habitatges de lloguer per a la gent jove i la creació del pla integral de
promoció de l'activitat física i l'alimentació saludable (PAAS).

Cultura, Acció Educativa i Tradicions

Millores i reformes del local de la SCRUA, reforma de serveis i millora
accessibilitat al Bar Societat, millores als centres educatius, estudi per a
l'adquisició naus de Carvallo, espai exposicions Culturals, nova ubicació
de l'Esplai i adequació de la façana del local del Diables d’Aldaia,

adquisició Bestiola per a correfocs, participació activa Grup de Jotes als
actes culturals de carrer. Col·laboració amb les entitats culturals del
municipi per potenciar les activitats culturals adreçades a la població,
creació d'espais culturals /lúdics a l'aire lliure i redacció del Pla estratègic
d'espais culturals.

Igualtat

Potenciació del Punt Lila, nou Pla d'Igualtat Municipal, discriminació
positiva envers les dones: accés llocs de treball, comissions,
esdeveniments, nomenclatura carrers. Revisió del llenguatge sexista
emprat en els documents oficials de l'Ajuntament i en les comunicacions.

Al Servei de les Persones

Reforçar i ampliar els serveis d'atenció primària, nova sala d'oratoris al
tanatori, estació d'autobusos a la sortida de l'AP-7,Reclamar connexions
d'alta velocitat amb Barcelona i estació AVE Camp de Tarragona i
programa d'activitats socials amb la gent gran. Creació de noves àrees i
millora de les actuals als parcs infantils, remodelació dels antics habitatges
de la RENFE com a habitatges socials, pis d'acollida i entitats, dotació d'un
parc caní, campanya de conscienciació Progat i millora megafonia.
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SUN RICE FESTIVAL ATERRA A LA FIRA DE 
L’ARRÒS I EL COMERÇ DE L’ALDEA 2024

Sun Rice Festival, un espai on es troben cultura, gastronomia i
música per crear una experiència única

El Sun Rice Festival aterra a l’Aldea per crear un espai idíl·lic per als
amants de la festa i el bon menjar el 19 i 20 d’abril del 2024, durant la Fira
de l’Arròs. Cultura, tradicions, gastronomia i música convergeixen per
oferir una experiència única a les Terres de l’Ebre.

El passat mes de desembre, l’Alcalde de l’Aldea, Xavier Royo, celebrava
molt positivament aquesta iniciativa: “l’Aldea acollirà per primera vegada
en el marc de la Fira de l’arròs i el Comerç el Festival Sun Rice.
Gastronomia, cultura i música que seran el nexe d’unió entre la nostra Fira
i el Sun Rice Festival. Una nova aposta per un nou format de Fira sumat
als actes organitzats per Mítics Club”

Dintre de la variada oferta musical i cultural destaquen els caps de cartell
José de las Heras, dj i productor de reggaeton i el mític duet Camela que
aterraran a casa nostra per maridar musicalment unes jornades dedicades
al producte per excel·lència del Delta, l’arròs. I, a la part gastronòmica, dos
dies per gaudir de degustacions de sushi i arrossos de tota mena, entre
moltes més activitats.

Joaquim López, CEO de Mítics i Pla dels Catalans i promotor del Sun Rice
Festival: “Unir gastronomia i música a l’Aldea és una de les accions que
més il·lusió em fa. La població que ens ha vist nàixer i créixer viurà un
esdeveniment gastronòmic i musical d’un gran nivell.”

Escaneja el codi per
veure la roda de premsa
completa
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S’INICIA LA FASE FINAL DE LES OBRES AL PONT 
DEL BARRANC DELS PIXADORS

Després d'haver conclòs amb èxit les fases inicials de les obres
d'endegament del barranc dels Pixadors i la construcció del nou pont al seu
pas pel nucli urbà, l'Ajuntament de l'Aldea ha anunciat l'inici de la fase final
de les obres, centrada en la urbanització del pont.

Aquesta etapa inclourà diversos aspectes crucials per millorar la
funcionalitat i l'estètica de la zona, incloent la urbanització de les voreres, la
col·locació del mobiliari urbà, la instal·lació de l'enllumenat públic, la
instal·lació de baranes de protecció per als vianants, la creació de zones
d'enjardinament i espais d’esbarjo, així com la reordenació del trànsit als
carrers propers al barranc.

Xavier Royo, l'Alcalde de l'Aldea, expressa la seua satisfacció pel
començament d'aquesta fase final de les obres: "L’Aldea seguim en
moviment, amb aquestes actuacions, no només hem reduït el perill
d'inundabilitat a la zona centre, sinó que també hem millorat
significativament l'entorn del barranc. Aquestes obres connectaran i
urbanitzaran completament la nova avinguda Catalunya, creant un entorn
molt més agradable al pas del barranc dels Pixadors per la població."

Amb aquesta fase final que es durà a terme amb els treballadors de la
Brigada Municipal, l'Ajuntament de l'Aldea continua demostrant el seu
compromís amb el desenvolupament i millora de la qualitat de vida dels
aldeans i aldeanes, creant espais segurs i agradables que contribueixen al
creixement del poble i la millora de la imatge.
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S’INICIEN LES OBRES DEL CAMÍ ESCOLAR AL 21 
D’ABRIL

El passat mes de desembre van iniciar-se les obres del camí escolar de
l'Escola 21 d'Abril, com estaven previstes i dins del termini estipulat del
segon semestre de 2023, marcant un pas significatiu cap a la millora de la
mobilitat segura i sostenible a la nostra localitat. Aquest projecte, que es duu
a terme en el marc del "Projecte d’actuacions vinculades a la mobilitat
segura i sostenible, la pacificació del trànsit i la reducció de l’accidentalitat a
l’accés de l’Escola 21 d’Abril i a les travesseres," representa una inversió de
132.253,00 €, adjudicada a l'empresa REGIMOVI.

Les obres, amb un termini d'execució de 12 setmanes, són finançades al
100% pel Departament d’Interior de la Generalitat de Catalunya, reflectint el
compromís del govern amb la seguretat i la millora de la qualitat de vida dels
aldeans i aldeanes.

Xavier Royo, Alcalde de L’Aldea, va expressar la seua satisfacció pel
començament d'aquesta obra: ”A més de dotar d’un camí escolar que
afavorirà la seguretat dels escolars i les seues famílies, aquesta actuació
oferirà a la població una nova àrea de passeig. L'Alcalde destaca que
l'Escola 21 d’Abril serà una de les poques que : ” podrà afirmar que disposa
d’un camí escolar exclusivament per a la seua escola i també remarca
l'impacte positiu: “als tres principals accessos del municipi, on es dotarà de
reductors elevats per reduir la velocitat a les entrades del municipi”.
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Aquesta actuació té com a objectiu principal pacificar el trànsit a la zona de
l’Escola 21 d’Abril, millorant significativament la seguretat dels alumnes i les
seves famílies. A més a més, es traduirà en una millora estètica de l’entorn

de l’escola. El camí escolar tindrà una longitud de 300 metres, amb carril
bici pavimentat, arbres i mobiliari urbà. També disposarà de passos elevats
a les travesseres.

Així mateix, aquesta actuació inclourà la instal·lació de tres reductors
elevats a les entrades principals del municipi, concretament a l'avinguda
Catalunya (entrada nord i sud) i a la carretera d’entrada de Tortosa a l’altura

de Sant Ramon, amb l'objectiu de reduir les velocitats dels vehicles als
accessos del nucli urbà.

Les obres comptaran amb dues principals actuacions:

ACTUACIÓ 1: Obres d’accés al col·legi 21 d’abril amb la separació del
trànsit de vehicles de motor, bicicletes i zona de vianants, des de l’avinguda

Catalunya fins al pati de l’Escola 21 d’Abril.

ACTUACIÓ 2: Reductors elevats que inclouen passos de vianants
accessibles, per facilitar el creuament de les vies, per la pacificació del
trànsit i la reducció de l’accidentalitat en tres punts de les principals
travesseres del municipi, situats a l’Avinguda Catalunya (antiga N-340) i a la
carretera d’entrada de Tortosa (N-235).
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CONTINUA L’ARRANJAMENT DEL NOSTRE 
ENTORN

Des de les regidories d’Imatge i Promoció de Poble i Acció Urbana i Rural,
continua l’arranjament de diferents espais de la nostra població. S’han

arranjat les illes de la zona que dona accés a l’embarcador de l’Aldea, com
també l’entrada a la Raval de Sant Ramon. Amb aquestes accions es
continua el procés de canvi, per fer que tots els que vivim al poble i els que
hi circulen cada dia, gaudim d’una imatge visual molt més atractiva de
l’Aldea.

BANCS NOUS A LA POBLACIÓ

Des de la regidoria d’Acció Urbana i Rural i Imatge i Promoció de Poble i
amb l’objectiu de continuar millorant la imatge i la qualitat de vida dels
aldeans i aldeanes, es va instal·lar nou mobiliari urbà, concretament 8 bancs
nous, dels quals 5 estan ubicats a l’avinguda Catalunya, 2 a l’avinguda

Generalitat i 1 a l’escola 21 d’Abril
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L’ALDEA REVALIDA LES 2 FLORS D’HONOR DE 
VILES FLORIDES

El jurat de Viles Florides torna a distingir l’Aldea amb 2 Flors d’Honor i
revalida l’obtenció d’aquest guardó que ja va rebre el passat any 2022. La
gala de premis 2023 enguany comptava amb la 12a edició i es va realitzar
a Encamp Andorra, on es va premiar a més de 160 Ajuntaments i
parròquies andorranes.

Pepe Caballé Regidor d’Espais Verds: “Contents de renovar les dues flors
d’Honor de Viles Florides, aconseguides l’any passat i esperem poder
continuar amb aquest mateix nivell aquest proper 2024 per al nostre
municipi”.

Per a Viles Florides, l’enjardinament va més enllà de propiciar espais
agradables i té en compte valors com la protecció dels espais verds, la
millora de la qualitat de vida dels veïns, l'estat i conservació del mobiliari
urbà, la presència de parcs infantils, la conscienciació social envers les
polítiques de sostenibilitat mediambiental o el desenvolupament de les
economies locals a través de l’atractiu dels jardins i parcs urbans.

Les Flors d’Honor són els guardons que entrega Viles Florides, iniciativa
de la Confederació d’Horticultura Ornamental de Catalunya (CHOC) que
promou la transformació de racons, pobles i ciutats de Catalunya i Andorra
a través d'espais verds urbans i enjardinats.
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TRACTAMENT D’ENDOTERÀPIA VEGETAL ALS 
PINS DE LA POBLACIÓ

La regidoria d’Acció Urbana i Rural i Espais Verds va realitzar el passat
mes de novembre el tractament d’endoteràpia vegetal a tots els pins de la
població. Aquest tractament es duu a terme per combatre la plaga de la
processionària als pins i consta d’una tècnica que ja ha deixat de ser un
sistema alternatiu per ser una tècnica consolidada per al control de
plagues i malalties dels arbres i que consisteix en la injecció del producte
fitosanitari directament al sistema vascular de l’arbre.

Pepe Caballé regidor d’Acció Urbana i Rural i Espais Verds: “Hem iniciat el
tractament als pins que es troben a la plaça Segadors, escola Mª Garcia
Cabanes, Raval de Clara i tots els pins que són propietat de l’Ajuntament.
Amb aquest tractament d’endoteràpia, s’assegura l’eficàcia i es minimitza
el dany sobre l’arbre tractat, a més de ser el tractament totalment innocu
per a la salut de les persones i els animals”.

Amb aquest mètode es descarten ja els tractaments aeris o per aspersió
de productes químics que contaminen greument el medi ambient.
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MINUT DE SILENCI PER LES VÍCTIMES DEL 
TERRATRÈMOL DEL MARROC

L’Ajuntament de l’Aldea es va sumar a la convocatòria de l’ANC, l’ACM i
la FMC, amb un minut de silenci a tots els Ajuntaments del país, amb
motiu del terratrèmol ocorregut al Marroc.

BEKARME 1R PREMI DELS PREMIS EMPRÈN 
2022

L’emprenedora aldeana BeKarme va
aconseguir el passat 2022 el primer premi
de la desena edició dels premis Emprèn
que organitza la Diputació de Tarragona
amb la categoria Cultura.

Amb aquest nou model de negoci
sostenible de moda circular i upcycling ,
amb identitat pròpia, el seu projecte
BeKarme la va fer aconseguir un premi de
4000 €, així com un servei
d'assessorament personalitzat per part de
l'equip tècnic de la Diputació i de les
entitats col·laboradores.
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OFICINA D’ASSESSORAMENT ENERGÈTIC

L’Ajuntament de l’Aldea va implementar el passat
mes de juliol un assessorament energètic gratuït
adreçat a particulars, gent gran, comerços,
explotacions agrícoles i petites empreses al
Casal de joves, a càrrec d’Ignasi Fernández en el
qual hi podien assistir aquelles persones
interessades en rebre ajuda de manera gratuïta.

NOU CANAL DE COMUNICACIÓ DE L’AJUNTAMENT

L’Ajuntament de l’Aldea amplia encara
més la xarxa comunicativa del Gabinet
de Premsa i Comunicació amb la
creació d’un nou canal de comunicació
via WhatsApp.

El canal de WhatsApp està vinculat a
la línia telefònica de l’Ajuntament de
l’Aldea i es pot accedir directament
escanejant el codi QR.

Irene Negre Regidora de Ciutadania:
“Des de l’Ajuntament tenim la voluntat
d’apropar-nos una vegada més, amb
una nova eina per la Ciutadania. Hem
creat un canal de WhatsApp, per fer
arribar des d’aquest mitjà totes les
informacions que generem des del
Gabinet de Premsa i Comunicació, a
totes les persones que s’hi vulguin
subscriure”.
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6è MARIDATGE MUSICAL

Dissabte 14 d’octubre l’Aldea gaudia de la sisena edició del Maridatge
Musical, una fita que connecta als vins de la Terra Alta amb les tapes
elaborades pels nostres restauradors aldeans. Enguany vam poder
comptar amb la Masia Ullets Events, Pizzeria Les Xiques, Restaurant La
Vaqueria, Bar Restaurant Pòdium, Hèctor roda Restaurant La Llar i
Forners i Pastissers Muñoz.

El maridatge va comptar també amb música jazz en directe, amb
l’actuació dels Terra Alta Sessions i les empreses DiThinks i Vinomi Rural
Experience, que ens van explicar els vins que acompanyaven cada tapa.
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ACTES DIADA NACIONAL DE CATALUNYA

250 persones van prendre part dels actes de la Diada Nacional de
Catalunya, que va organitzar l’Ajuntament de l’Aldea.

Els actes van començar amb els parlaments de la Diputada al Parlament
de Catalunya i Tinent Alcalde de l’Ajuntament de l’Aldea Irene Negre i
l’himne interpretat per la nostra Banda Musical Verge dels Prats per a la
hissada de la senyera. Posteriorment el mini concert de sardanes, amb
ballada dels membres de la colla sardanista Flor del Teix de Rasquera i el
repartiment d’entrepans als assistents que va donar pas a la projecció del
cinema a fresca amb la pel·lícula Alcarràs.

Acció Cultural
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NADAL 2023

L'Aldea il·lumina el camí cap al Nadal amb la tradicional encesa de
llums

A l'Aldea, la màgia de Nadal va arribar amb la tradicional encesa de
llums el passat 2 de desembre, a la plaça 1 d'octubre. Annabel Blanch,
regidora d'Acció Cultural i Educativa, va ser l'encarregada de donar el
tret de sortida a aquest esdeveniment tan esperat per menuts i grans.



30

La caseta del Pare Noel

La Plaça Dr. Maimó, com ja és tradició, va acollir durant aquest passat
mes de desembre i directament des del Pol Nord, al Pare Noel, qui va
rebre a la seva caseta de fusta les visites dels xiquets i xiquetes del
nostre poble.

Acció Cultural

Detalls de Nadal per al Centre de Dia

L’Alcalde i la Tinent d’Alcalde van fer entrega de lots nadalencs als iaios i
iaies del Centre de dia l’Onada per difondre la joia de les festes als
nostres iaios.
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6a Fira de Santa Llúcia i Pessebre Vivent de l'Aldea

Considerada com un dels esdeveniments més destacats de la temporada
del Nadal a la població, la Fira de Santa Llúcia i Pessebre Vivent va
reunir una gran participació i va convertir la Plaça dels Països Catalans
en un lloc màgic on els assistents es van reunir per celebrar la màgia del
Nadal.

Acció Cultural
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Acció Cultural

Sopar Revetlla de Cap d’any

Com cada any, el dia 31 de desembre el Pavelló d’esports es vestia de
gala per acomiadar l’any amb el sopar-revetlla i les campanades amb
pantalla gegant.



ia de
amb

33

XLI JORNADES CULTURALS DE L’SCRUA

Durant el discurs d’obertura de les jornades culturals de l’SCRUA,

l’Alcalde Xavier Royo va anunciar a tots els assistents que, amb motiu
del centenari, la junta de la SCRUA seran els pregoners de les Festes
Majors de l’Aldea 2024.

Acció Cultural
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BIBLIOTECA TORRES DE L’ALDEA
Club de lectura 

juliol – Memorias de una salvaje setembre - Reina

octubre – A passes comptades, amb
Valer Gisbert

novembre – La drecera de Caïm, amb
Silvia Mayans

Presentacions de llibres

Víctor Salom i “Sé Simple. El arte de no 
hacer nada”

Josep Valldepérez i “Amposta. Un viatge a la 
profunditat del passat”

Álvaro Arasa i “Origen del riu Ebre”

Acció Cultural



35

BIBLIOTECA TORRES DE L’ALDEA
Xerrades i conferències

Xarrada sobre educació sistèmica Xarrada sobre violència de gènere

Xarrada sobre la salut sexual i reproductiva

Exposicions

Pessigolles. Catàleg d’emocions i
sentiments

Salut mental a les biblioteques

Acció Cultural
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BIBLIOTECA TORRES DE L’ALDEA
Visites escolars

Jocs de taula, contacontes i tallers

Acció Cultural
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GIMCANA LES CASES DE HARRY POTTER
El passat mes d’agost, els nostres xiquets i xiquetes de l’Esplai 4 Torres
de l’Aldea van realitzar una gimcana per trobar les cases de Harry Potter
i una de les cases va ser la Casa de la Vila, on l’Alcalde de l’Aldea Xavier
Royo, els va fer entrega de la insígnia que buscaven.

EMPENTA POSITIVA PER INICIAR EL CURS
El dilluns 4 setembre 23, gràcies a la col·laboració de l’Ajuntament de
l’Aldea, els equips docents de l’escola Maria Garcia Cabanes i de
l’escola 21 d’abril van participar conjuntament en una trobada per iniciar
el curs.

Annabel Blanch regidoria d’Acció Cultural i Educativa: “Des de la
regidoria valorem molt positivament aquestes iniciatives formatives
obertes a tots els centres educatius del poble i a tot el personal docent.
Tots junts fem escola!”

Daniel Gabarró, mestre i psicopedagog, va ser l’encarregat de dur a
terme la formació “Escoles que cuiden: potenciem els valors i el bon
tracte”.
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L’ALCALDE I LA REGIDORA D’ACCIÓ 
EDUCATIVA VISITEN LES ESCOLES

El passat mes de setembre l’Alcalde de l’Aldea Xavier Royo i la Regidora
d’Acció Educativa Annabel Blanch van realitzar la visita als 3 centres
educatius de l’Aldea: 21 d’Abril, Mª Garcia Cabanes i la Llar d’Infants

Bressol del Delta.

Annabel Blanch Regidora d’Educació: “Hem fet una visita als tres centres
educatius de la població, per estar al costat de la nostra comunitat
educativa i dels nostres alumnes per veure de primera mà, com s’ha
engegat el curs i per encoratjar-los a tindre un curs ple de noves
vivències, de noves oportunitats i per poder veure in situ les possibles
incidències que s’hagin produït a l’inici del nou curs escolar. La presa de
contacte amb la comunitat educativa ha estat molt cordial i molt
interessant, hem tingut augment de matrícules als centres sobre tot a
l’escola Bressol i estem molt satisfets que tot hagi començat en la major
normalitat possible”.



Ó 

dora
entres
nfants

es
tat

a
es
es
de

lt
a

or

Acció Educativa

39

CASTANYADA AMB IAIOS A L’ESCOLA 
MARIA GARCIA CABANES

El passat mes d’octubre l’alumnat de l’escola Maria Garcia Cabanes va
celebrar la festa de la castanyada acompanyat dels seus iaios i iaies.

La tarda va començar amb unes actuacions a la pista. Les cançons i els
balls del “CastaWeen” van provocar aplaudiments, somriures i, fins i tot,
alguna llagrimeta. Aquest acte es va acabar amb una gran sardana
ballada conjuntament entre tot l’alumnat, equip docent i no docent i molts
dels avis assistents.

Una visita per les instal·lacions de l’escola, un berenar ple de panellets,
converses, somriures i algunes presentacions van omplir la resta de la
tarda.



Acció Educativa

40

L’ESCOLA 21 D’ABRIL SEU DE L’ENTREGA DE 
GUARDONS DEL PREMI ESCOLA, AGRICULTURA 

I ALIMENTACIÓ ECOLÒGICA
El premi creat per la Generalitat de Catalunya (Departament d’Acció

Climàtica, Alimentació i Agenda Rural i Educació) i l’Associació Vida Sana,
va recaure sobre el nostre centre educatiu el passat any 2022, per la creació
de l’hort ecològic escolar, el qual li va fer guanyar el 1r premi.

Aquest any, de les 3 escoles nominades, l’Institut Escola Àngela Bransuela
de Mataró, l’Institut Almatà de Balaguer i l’Escola Sobirans d’Arenys de
Munt, el premi se’l va emportar l’escola Sobirans d’Arenys de Munt.

Annabel Blanch Regidoria d’Acció Educativa: “És un orgull per al poble de
l’Aldea que una de les nostres escoles, en aquest cas al 21 d’abril, sigui
l’amfitriona de l’acte d’entrega del premi Escola, Agricultura i Alimentació
Ecològica com a escola guanyadora de l’any passat. Des de la Regidoria
d’Acció Educativa recolzem totes les iniciatives de les nostres escoles
encaminades a fomentar els hàbits saludables, el treball cooperatiu i la
transmissió de valors i tradicions entre les diferents generacions”.

L’objectiu del Premi Escola, Agricultura i Alimentació Ecològica és el de
reconèixer i incentivar la realització de projectes i línies de treball dels
centres educatius de Catalunya destinats a promoure el coneixement de
l’agricultura, la ramaderia i l’alimentació ecològiques i especialment dels
seus valors socials, econòmics i ambientals, tant entre el propi alumnat del
centre com també cap al conjunt de la comunitat educativa i el seu entorn,
en concordança amb els Objectius de Desenvolupament Sostenible i els 10
elements de l’Agroecologia de la FAO.
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ENTREGA DE VENTILADORS A LES ESCOLES

El passat mes d’octubre l’Alcalde Xavier Royo i Annabel Blanch, regidora
d’Acció Cultural i Educativa, van repartir una vintena de ventiladors a
l’Escola Mª Garcia Cabanes i 21 d’Abril.

Annabel Blanch: “Avui hem atès una petició que ens van fer els centres
educatius de la població durant la visita d’inici de curs, amb l’entrega de
dos lots de ventiladors. Donat que des del Departament d’Educació no
es dota a les escoles del material necessari per fer front a les altes
temperatures actuals, des de l’Ajuntament volem estar al costat dels
nostres xiquets i xiquetes i fer que puguin tenir el màxim confort a les
seues classes i espais”.

L’ALUMNAT DE L’ESCOLA FIGURANTS DE LA 
PEL·LÍCULA “LOS DESTELLOS”

Els xiquets i les xiquetes de cinquè de l’Escola Maria Garcia Cabanes
van participar com a figurants en el rodatge de la pel·lícula "Los
destellos" de la cineasta aragonesa Pilar Palomero que rodava el seu
tercer llargmetratge, després de "Las niñas" i "La maternal", en diverses
localitzacions de les Terres de l’Ebre.



Acció Educativa

42

SERGI FORNÓS ZAPATER GUANYA UNA 
MEDALLA D’OR EN LA COMPETICIÓ IGEM DE 

BIOLOGIA SINTÈTICA

L’aldeà Sergi Fornós Zapater i la resta de companys: Arnau Vila, Jaume
Ros, Santi Ramos, Andrea Camí, Júlia Aguilar, Ares Font, Geovani
Fuentes, Maria Roy, Oriol Capell i Pol López, integrants de l’equip

d’estudiants de la Universitat de Barcelona, van guanyar, el passat mes
de novembre, una medalla d’or en la competició iGEM de biologia
sintètica amb el projecte AlgaGenix, el qual se l’ha reconegut com un
dels millors projectes de biologia sintètica en bioremediació.

El projecte aplica tècniques de la biologia sintètica per millorar
genèticament un model d’estudi —la microalga Chlamydomonas
reinhardtii— perquè sigui capaç de filtrar les aigües contaminades amb
nitrats i, així, generar compostos de gran valor afegit com a fertilitzants o
fitoestimulants.

El certamen tenia lloc a París amb més de 8.000 participants i 400
equips de joves investigadors d’arreu el món.

*imatge cedida Recepció a l’Ajuntament

Entrega de placa per part de l’Alcalde
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L’AJUNTAMENT INVERTEIX 8000 € AL PAVELLÓ 
D’ESPORTS DE L’ALDEA

L’Ajuntament de l’Aldea va realitzar el passat mes de juliol una inversió de
8000 € al Pavelló de d’Esports perquè el Club de Bàsquet l’Aldea pugui
practicar l’esport amb unes condicions òptimes.

Josep Franch regidor d’Acció Esportiva: “Davant la consolidació i l’ascens
del club de bàsquet l’Aldea fundat l’any passat, la regidoria d’Acció
Esportiva ha dut a terme una sèrie d’actuacions de millora a les
instal·lacions esportives municipals, per tal de condicionar i millorar espais
per la pràctica esportiva del bàsquet”.

La regidoria d’Acció Esportiva va adquirir dues noves cistelles regulables,
que podran utilitzar-se tant per categories infantils com superiors i la pista
de bàsquet també ha estat pintada i marcada al Pavelló d’Esports perquè
es puguin celebrar partits oficials, que es complementaran amb el servei
de bar i tots els serveis que ja disposa el Pavelló.

Aquests accions de millora s’emmarquen dins la línia d’ajuts a les entitats
esportives de la població, per fer que el teixit esportiu aldeà continuï
creixent dia a dia.
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PÀDEL
Aitzane Sánchez guanya el màster femení en 1a categoria de
l’Audipàdel Sèries

L'esportista aldeana va guanyar el passat mes d’octubre, juntament a la
seua companya Itziar Casanova, el Màster femení en 1a categoria de
l'Audipàdel Sèries al Club Win de Tortosa. Era el primer torneig jugat per
l'Aitzane després d'una lesió al juliol que la va fer estar 4 mesos fora de
les pistes.

El Màster el juguen les 16 millors jugadores de la temporada i l'Aitzane i
la seua companya van guanyar a quarts a la parella cap de sèrie nº 1 en
tres sets, van guanyar semis en dos sets i la Final per un 4-6; 6-2 i 6-1

CAMPIONAT DE MORFOLOGIA DE PURA RAÇA 
ESPANYOLA

El passat mes d’octubre es va
realitzar a Lorca el Campionat
morfològic de cavalls de Pura raça
espanyola alçant-se el genet local
Josep Paulino Escurriola Subcampió
absolut de Funcionalitat de tot el
Concurs.

Josep Paulino Escurriola Subcampió absolut
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PATINATGE

Pol Forné Campió d’Espanya amb la
categoria Cadet

El patinador del CP l’Aldea Pol Forner
aconseguia el campionat d’Espanya de
Patinatge Artístic celebrat el passat
mes de juliol al Poliesportiu Municipal
Joaquim Rodríguez Oliver de Parets
del Vallès

Ferran Arasa torna a guanyar el campionat
d’Espanya infantil

El passat mes d’octubre el pavelló municipal
Els Joncs de Cunit va veure de nou com es
penjava la medalla d’or Ferran Arasa del CP
l’Aldea, en la categoria infantil de patinatge
artístic. Ferran revalida així de nou el
campionat d’Espanya aconseguit l’any

passat. Albert Manea, per la seva part,
aconseguia la 12è posició i Júlia Juaní, amb
la categoria aleví, la 13ena posició.

D’altra banda Alba Duch s’emportava el sots campionat i tots dos van
aconseguir el passaport directe per competir al Campionat d’Europa.

Més resultats del campionat:

• Aleix Amado: 10è d’Espanya

• Enzo Pagnoni: 12è d’Espanya

• Aroha Troncho: 17a d’Espanya.

En la categoria Juvenil, Clàudia
Rubio es va emportar el 12è lloc.
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Pau Garcia i Pol Forné campions
d’Europa i Alba Duch 4ª

El patinador Pau Garcia, entrenat per
Manel Villaroya, va aconseguir, per segona
vegada consecutiva, la medalla d’or en la
categoria sènior, al campionat d’Europa,
celebrat a Ponte di Legno Itàlia el passat
mes de setembre.

D’altra banda Pol Forner del Club Patí
l’Aldea també va aconseguir la medalla
d’or a l’Europeu en la categoria cadet i
Alba Duch va assolir la 4a posició,
també en la categoria cadet.

Pau Garcia Tricampió del Món

Pau Garcia va aconseguir també l’or al
mundial d’Ibagué (Colòmbia), al
Campionat del Món de Patinatge Artístic,
com a representant de la selecció
espanyola de patinatge i ni més ni menys
que per tercera vegada consecutiva.

Pau amb aquesta fita ja es considera un
dels millors patinadors de la història.
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Resultats Club Patí l’Aldea a Lleida

• Ferran Arasa, campió de Catalunya infantil

• Albert Manea, 5è classificat infantil

• Júlia Juaní, 5a de Catalunya Aleví

• Gianna Pagnoni, 13a de Catalunya Aleví

Ferran Arasa 1r a Croàcia

Ferran Arasa del CP l’Aldea

aconseguia la 1a posició a la copa
infantil de patinatge artístic
celebrada a Pula, Croàcia aquest
passat mes de novembre. D’altra

banda, Júlia Amado acabava en 4a
posició en categoria júnior. Amb
aquesta competició el Club Patí
l’Aldea finalitza la temporada 2023
de patinatge.
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Rebuda als campions

L’Alcalde Xavier Royo i el Regidor d’Acció Esportiva, Josep Franch, van
rebre el passat mes de setembre els esportistes del Club Patí l’Aldea,

Pol Forner i Alba Duch, per entregar-los una placa i fer-los un
reconeixement pel primer i quart lloc respectivament al campionat
d’Europa celebrat a Itàlia.

CICLISME - BTT

Cinta Bedós Pino es va proclamar campiona absoluta dels circuïts de
curses de muntanya de BTT Xallenger Terres de l’Ebre BTT i Circuit BTT
Muntanyes de Castelló 2023, respectivament. L’aldeana va liderar fins el
final la classificació d’una de les dues lligues, mentre que l’altra no l’ha

liderat fins l’última prova.
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CICLISME

Premis 1ª Cursa Ciclista L'Aldea - Copa Catalunya Infantil:

• Premi corredor local: Aleix Machado Pallarès

• Infantil: Eloi Ramos (Activabike) i Anna Carreras (Escola Ciclista
Ataraxia)

• Aleví: Marc Batlle (Ciclos Oleka) i Júlia Cabada (Club Ciclista Sant
Boi)

• Principiant: Carlos Roy (Velòdrom Barcelona) i Lola Cavero (Club
Ciclista Royal Cycling)

• Benjamí i Prebenjamí: Reconeixement a tots els participants.

La Copa Catalunya infantil aterra a l’Aldea

L’Aldea va viure el passat 24 de setembre la 1ª Cursa Ciclista l’Aldea,

puntuable per la copa Calalunya infantil de carretera. Uns 90 ciclistes de
les principals escoles de ciclisme de Catalunya de les categories:
Benjamí, Prebenjamí, Principiant, Aleví i Infantil, van participar a
l’esdeveniment del món del ciclisme organitzat per la Penya Ciclista Baix
Ebre, a la nostra població.

Un gran circuit urbà d’1,1km, unes condicions immillorables i una gran
organització van fer que el públic assistent i els ciclistes s’ho passessin
molt bé al nostre poble.
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RUNNING I TRAIL-RUNNING

Gerard Rodríguez Salvadó i Franc Pagà Sorribes a la cursa d’Ultra-
Distància Dacia UTMB Mont-Blanc

El primer cap de setmana de setembre es va disputar a la ciutat francesa
de Chamonix la Final del Circuit de les UTMB Word Series, la Dacia
UTMB Mont-Blanc, on es van reunir més de 10.000 corredors de tot el
món per participar en una de les 8 carreres que es disputaven en les
diferents categories.

Dos esportistes aldeans, Gerard Rodríguez i Franc Pagà hi van estar
presents a la cursa de 100K i 6100m+ que arrancava des de la població
Italiana de Courmayeur, passant posteriorment per Suïssa i acabant
finalment a França a la ciutat de Chamonix, un recorregut per les
muntanyes, pujant a pics de més de 2500 metres d’altura, corriols i llacs
meravellosos.

Gerard va poder ser “finisher” completant els 99,8 kilòmetres de
recorregut en 20:03:48 hores, acabant en un meritori 641 lloc entre els
2228 corredors de la cursa.

Franc va haver d’abandonar al Km 84 per problemes estomacals quan
estava també en una molt bona posició, amb la impotència de no poder
seguir i a falta de tan sols 16 km i uns 1300+ i havent estat corrent
gairebé 19 hores.
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Els nostres ultrarunners i runners en dues grans curses nacionals

El passat mes de novembre teníem als nostres ultrarunners i runners en
dues grans curses nacionals.

El dissabte 11 a la ultra-trail de Prades ens van representar Franc,
Gerard i Victor. Franc ens representava a l’ultra de 107 km,
malauradament i després de 95 km va haver d’abandonar per problemes
musculars, mentre Gerard i Victor van aconseguir ser finishers de l’ultra

de 63 km en 3200+.

Diumenge Anna, Pau i David ens representaven a la grandíssima
Behobia de San Sebastian, una de les mitges maratons més
emblemàtiques del país.
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Kronospan equiparà aquesta temporada els equips del futbol base
de la UE Aldeana

L'empresa Kronospan, ubicada al polígon Catalunya Sud, ha decidit
donar un fort impuls al futbol base del nostre poble. En una acció que
destaca la importància del suport empresarial als esports locals,
Kronospan ha signat un conveni de col·laboració amb la Unió Esportiva
Aldeana, amb el qual l'empresa finançarà l'equipament complet del futbol
base durant tota la temporada en curs.

FUTBOL

La Selecció Catalana Amateur entrena a l’Aldea

El passat 8 de desembre la Selecció Catalana Amateur de Futbol, va
realitzar una sessió d’entrenament a l’estadi La Unió de la UE Aldeana.
Després de la sessió la selecció es desplaçava cap a València per
disputar la 1a fase Nacional de la Copa Regions UEFA.
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GALA DE SORTEIG DE PUBILLES I HEREUS
La regidoria de Festes va donar el tret de sortida a les Festes Majors
2023 el passat mes de juliol amb la tradicional Gala de Sorteig de
Pubilles i Hereus.

Durant el transcurs de la gala, l’Alcalde, Xavier Royo, va aprofitar per
desvetllar al pregoner de Festes Majors per aquest any 2023: “Aquest
any, pels moments actuals que estem vivint a l'Aldea quant a
implantacions industrials, creació de llocs de treball i generació de
riquesa, vam decidir fer un reconeixement a un empresari i una empresa
de l'Aldea fundada l'any 1949, que han generat llocs de treball i riquesa
durant molts anys, com és la Granja El Pilar.

FESTES MAJORS

Pubilleta Major:

- Lara Stefania Pestesan

Hereuet Major:

- Pol Gilabert Padilla

Pubilla Major:

- Núria Estellé Peris

Hereu Major:

- Iker Mompel Cervellera
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Enguany, les festes majors van seguir la línia d’edicions anteriors. Van
combinar actes tradicionals, que formen part de l’ADN de la nostra festa,
com el dia del jubilat o el dia de la dona, amb noves activitats pensades per
a totes les edats i gustos.

57
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Aquestes Festes Majors el recinte del Ball va disposar de nous lavabos
que ofereixen un servei més que necessari i inexistent.

Josep Franch regidor de Festes: “Des de les regidories de Festes i Acció
Urbana i Rural estem molts contents de poder posar en funcionament els
nous lavabos del recinte del ball. Una acció que estava contemplada al
programa electoral i gràcies als lavabos existents que donaven servei a
l’antic CAP i al cos de guàrdia amb una remodelació i un cost econòmic
bastant baix, s’han pogut remodelar i rehabilitar-los per donar servei
aquestes Festes Majors 2023”.

El recinte de Festes no disposava de lavabos i durant les Festes Majors
l’Ajuntament havia de contractar els serveis de banys portàtils.

NOUS LAVABOS AL RECINTE DE FESTES
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FESTES DEL BARRI HOSTAL 
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FESTES DE SANT RAMON
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Diumenge 17 de setembre arribava, un any més, la tradicional Festa de la
Sega a la Finca de Ravanals. Tradició, esforç i la mostra de com
treballaven els nostres avantpassats als camps d’arròs fan que la Festa
de la Sega tingui un encant especial a un entorn molt apreciat a les Terres
de l’Ebre, com és l’Ermita de l’Aldea.

Pepe Caballé Regidor de Tradicions: “Vam plantar i ara ens toca segar
l’arròs, per això des de l’ajuntament de l’Aldea i la Regidoria de Tradicions,
aquest proper diumenge dia 17 de Setembre esteu tots convidats a la
Festa de la Sega, que es celebrarà a la Finca de Ravanals, al costat
mateix de l’Ermita. La Festa de la Sega començarà a 11:00h, a la Finca de
Ravanals on els segadors començaran la seua feina de segar l’arròs a un
lloc molt emblemàtic de les Terres de l’Ebre com es l’Ermita de l’Aldea.
Tots els assistents podreu gaudir de la sega, ball de jotes amb el grup de
Jotes de l’Aldea i la rondalla Xino Xano amb Imma de Sopa.”

FESTA DE LA SEGA
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Del 15 al 22 de setembre s’organitzava la Setmana Europea de la
Mobilitat, en la qual hi van prendre part 41 països, 2564 pobles i ciutats i
dels quals l’Aldea hi va estar present per 11a vegada. La Setmana
Europea de la Mobilitat és una campanya per sensibilitzar la ciutadania de
les conseqüències negatives que té l’ús irracional del cotxe. Enguany el
tema escollit per la Comissió Europea va ser ‘Eficiència energètica’ i el
lema ‘Combina i mou-te!’.

Els dies 18, 19 i 22 de setembre, l’Ajuntament de l’Aldea va realitzar
activitats dirigides a les persones en edat escolar. Es van organitzar
xerrades a les escoles i una bicicletada per conèixer la xarxa dels carrils
bici de què disposa el nostre poble i la via verda al seu pas pel municipi.

SETMANA EUROPEA DE LA MOBILITAT
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Avançant cap a un futur lliure de violència de gènere, l'Ajuntament de
l'Aldea, en col·laboració amb l'Associació de Dones de l'Aldea, va
presentar una sèrie d'actes significatius en commemoració del 25 de
novembre, Dia Internacional per a l'Eliminació de la Violència envers les
Dones .

Annabel Blanch regidora d’Igualtat i Gènere, destaca la importància de la
participació col·lectiva en la lluita contra la violència de gènere: “Ens unim
a la reivindicació, per la erradicació de la violència envers les dones. És
un problema de tota la societat, no és un problema només de les dones o
de certs col·lectius, i hem d’estar tots units. Tots som responsables de
l’erradicació d’aquest gran problema social. Des de la regidoria hem
preparat una sèrie d’actes reivindicatius, conjuntament amb l’Associació
de Dones de l’Aldea”.

Blanch expressa l’esperança d’un futur on aquesta reivindicació no sigui
necessària: “Tan de bo puguem algun dia deixar de reivindicar aquest
25N, perquè la violència hagi desaparegut, però mentrestant hem d’estar
tots units per treballar en contra de qualsevol tipus de violència de gènere,
i us animo a participar d’aquests actes”.

L’Ajuntament, dintre dels actes organitzats, va incloure la presentació de la
revista Calladeta no ets més maca, xerrades i la presentació d’un vídeo.
Activitats que busquen conscienciar, educar i promoure la reflexió sobre la
importància de combatre la violència de gènere.

L'ALDEA UNEIX FORCES PER COMBATRE 
LA VIOLÈNCIA DE GÈNERE 
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Salut

Diumenge 9 de juliol les piscines municipals de l’Aldea van viure un any
més la jornada solidària del Mulla’t per l’Esclerosi Múltiple. La tirada a
l’aigua solidària va tenir una gran acceptació. Des de la regidoria de Salut
de l’Ajuntament de l’Aldea i des de la FEM l’Aldea, donem les gràcies a
tots els patrocinadors i col·laboradors. Els beneficis de les entrades de les
piscines i del sorteig solidari van anar destinats a la Fundació Esclerosi
Múltiple.

L’ALDEA UN ANY MÉS AMB EL MULLA’T 

Des de la regidoria de Salut de l’Ajuntament de l’Aldea, agraïm una
vegada més a tots els que fan possible les campanyes de donació de
sang que es realitzen durant l’any.

CAMPANYES DE DONACIÓ DE SANG

mes de juliol mes de novembre
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Salut

El Dr. Ramón Cugat, destacat especialista en traumatologia i cirurgia
ortopèdica, va ser guardonat als Premis Lideratge Reputacional Sanitari
2023, atorgats per Merco i l'Observatori de Salut i Farmàcia. Aquest
reconeixement el posiciona entre els cinc professionals amb millor
reputació a Espanya al seu camp.

L'Institut Cugat va expressar el seu agraïment als més de 4.300 metges i
més de 100 directius d'empreses del sector sanitari que van participar a
l'avaluació, destacant la importància de la col·laboració i el suport de la
comunitat mèdica.

A més, l'Ajuntament de l'Aldea s'uneix a les felicitacions, reconeixent
l'excel·lència del Dr. Cugat i la seua contribució significativa a la salut i el
benestar. Aquest èxit no només destaca l'habilitat i la dedicació del
guardonat, sinó que també ressalta la importància de la qualitat en
l'atenció mèdica a la comunitat.

Aquest prestigiós reconeixement subratlla la destacada tasca del Dr.
Ramón Cugat, consolidant la seua posició com a referent en traumatologia
i cirurgia ortopèdica a nivell nacional.

RECONEIXEMENT AL DR. CUGAT
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Salut

Caminada solidària organitzada per les tres AFA, aproximadament 700 €

recaptats.

L’ALDEA AMB LA MARATÓ DE TV3

Xarrada divulgativa, berenar i sorteig solidari organitzat per la Biblioteca
Torres de l’Aldea. Les persones guanyadores del sorteig van aconseguir
un lot de 3 libres de diferents temàtiques.

Amb la venda de tiquets es van aconseguir recaptar 216 € que 

es van destinar íntegrament a la Marató.
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Foment a les persones

L'Ajuntament de l’Aldea ha posat en marxa una iniciativa significativa per
fomentar el voluntariat social al municipi. Mitjançant aquesta campanya,
l'objectiu és convidar aquelles persones que estiguin actives o no al
mercat laboral, a unir-se a la nova borsa de voluntariat municipal. Amb
l'esperança de reunir una xarxa de ciutadans compromesos.

Berta Royo Regidora Foment a les Persones: “Des de l'Ajuntament fem
una crida de voluntariat a totes aquelles persones que vulguin implicar-se
amb aquesta tasca voluntària. Actualment estem recopilant informació
sobre totes aquelles persones interessades a oferir serveis socials de
voluntariat per la població ( jardiners, conta contes, servei d’ajuda a les
persones, fer companyia, converses, sortides per passejar, jugar a jocs
de taula, ajudar en la compra d’aliments ...), qualsevol activitat social
serà benvinguda, per incorpora-la a la borsa social.”

La fase inicial d'aquesta iniciativa implica la creació d'una llista detallada
de persones voluntàries, així com la identificació de les diverses tasques
que estan disposades a desenvolupar al municipi. Royo remarcava que:
“Aquesta informació serà clau per coordinar i assignar adequadament els
recursos voluntaris a les necessitats de la comunitat”.

Un cop compilada, aquesta llista es transmetrà a diverses entitats del
municipi, el Centre de Dia l’Onada, la Llar d’Infants, amb l'objectiu de
cobrir un ampli espectre de col·lectius que puguin beneficiar-se d'aquesta
ajuda altruista. La borsa de voluntariat es converteix així en un vincle
vital entre aquells que desitgen contribuir a la comunitat i les
organitzacions que necessiten suport.

Amb aquesta iniciativa, l'Ajuntament de l’Aldea busca fomentar la
cohesió social, millorar la qualitat de vida a la comunitat i establir una
xarxa sòlida de suport mutu.

L’AJUNTAMENT CREA UNA BORSA DE 
VOLUNTARIAT
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Turisme i Foment Cultural

Enguany la V Diada de l’EcoTurisme es va celebrar a Deltebre els dies 20,
21 i 22 d’octubre i un dels actes simultanis realitzat a les poblacions de
Deltebre, Amposta, Camarles, Els Muntells, l’Ampolla, La Ràpita, Sant
Jaume d’Enveja i l’Aldea va ser la bicicletada popular. En el nostre
municipi, es va sortir des de l’Ajuntament per fer un recorregut per
diferents indrets de la població.

BICICLETADA POPULAR

XXII FESTIVAL DE BANDES DE MÚSICA DE 
CATALUNYA

El passat mes de juliol la Banda Musical Verge dels Prats va participar al
XXII Festival de Bandes de Música de Catalunya organitzat per la
Federació Catalana de Societats Musicals que va tenir lloc a la Sala 1 de
l'Auditori de Barcelona.
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Junts per l’Aldea – CM 

Endavant l’Aldea – ERC – AM 

Independents per l’Aldea – CP

El pressupost del 2024 sense solucions.
L'abstenció del nostre grup Endavant l'Aldea-
ERC respon a la reducció o desaparició de
partides essencials com millores als parcs
infantils o a la xarxa d'aigua, estimulació de les
activitats esportives o la vigilància rural. Els
diners es dipositen a la partida de publicitat, que
puja un 40%, fent que el poble perdi en seguretat
als nostres camps, que no hi hagi aigua potable
en alguns sectors i es deixi de donar suport als
infants i joves del nostre poble.

Junts per l’Aldea tenim un compromís
insubornable amb el poble i els que tenim l’honor

de representar-lo més enllà, treballem dia a dia
per aportar-hi inversions.
La faena de la Diputada al Parlament, Irene
Negre, ha ingressat a l’ajuntament 174.000 € i
esperem el segon pagament, aprox. un total de
350.000 €.
El Diputat Provincial, Xavier Royo, ha aconseguit
aprox. 150.000€, gràcies a les seves negociacions
a la Diputació de Tarragona, per construir dos
espais culturals oberts.

No s'ha presentat article per part del Grup
municipal Independents per l'Aldea-
Candidatura de progrés (PSC-CP).



Informació d’interès

AJUNTAMENT DE L'ALDEA
977 450 012

CASAL JOVE / BIBLIOTECA
977 451 961

CORREUS L'ALDEA
977 451 623

BOMBERS AMPOSTA
977 703 678 / 977 705 058

ANTENA ALDAIA
977450 466

RENFE
902 240 202

AMBULÀNCIA L'ALDEA 061

DNI TORTOSA 11811

TELÈFONS D’INTERÈS
GUÀRDIA MUNICIPAL L'ALDEA
619 780 325 - 977 450 012 ext.1
C/ Pau Casals, 174-B

EMERGÈNCIES 112

MOSSOS D'ESQUADRA
977 923 120

GUÀRDIA CIVIL AMPOSTA
977 100 051

CAP L'ALDEA
977 451 213

SOREA
977 451 239
(dimarts i dijous de 10:00 a 13:00h, Ajuntament)
934 953 540 / 900 405 070
Concertar cita prèvia atenció presencial.

SOREA (ATENCIÓ COMERCIAL)
902 250 070 tots els dies

SOREA 24H (AVARIES)
900 304 070

GEOLOCALITZACIÓ

QUÈ HEU DE FER PER ACTIVAR LA GEOLOCALITZACIÓ EN
CAS D’EMERGÈNCIA?

Trucar a la guàrdia municipal, al telèfon 619 780 325

En cas de no poder contactar, trucar al 112

Identificar-vos amb el número de la masia que consta a la placa
(dades de sota)

NÚM.: 1443 NOM: MAS DE MERCEDES LA VERA

*Us hem posat aquesta informació com a exemple de la butlleta que rebreu als vostres 
habitatges amb el vostre número de matrícula i nom d’habitatge, que haureu d’utilitzar en
cas d’emergència.
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en

Accedeix a tota la informació turística de l’Aldea

INFORMACIÓ

Informació d’interès

FARMÀCIES DE GUÀRDIA

Farmàcia Gimeno – l’Aldea

Farmàcia Mireia Curto – l’Aldea

Farmàcia López – l’Ampolla

Farmàcia el Port – l’Ampolla

Farmàcia Fortuño – Camarles

Farmàcia Molina - Camarles
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